
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 23. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 474
Mener ministeren, at Odense fjord vil få en tilstrækkelig ålegræsudbredelse
og dermed opnå god tilstand, alene gennem yderligere reduktion i kvælstofud-
ledningen, uanset at ny forskning fra bl.a. Syddansk Universitet peger på, at
ændrede bundforhold er en central årsag til at ålegræsset ikke vender tilba-
ge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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